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Abstract (en)
[origin: US4209966A] To provide symmetrical communication cables, especially wiring cables for telephone exchange installations, with connectors
at the cable ends, in a simple manner, the individual groups of pairs of the cable core consist of a flat cable, which is formed into a group by twisting
or torsioning. The pairs of each flat cable are connected to each other by means of flexible holding elements which are cemented or welded to the
pairs on one side. In the manufacture of such a communication cable, the pairs of a group are first arranged along the generatrix of a cylinder and
are temporarily secured in this configuration by means of a holding helix. The holding helix is cemented or welded to the surface of the pairs and
subsequently cut open between two adjacent pairs in the same operation.

Abstract (de)
Um symmetrische Nachrichtenkabel, insbesondere Schaltkabel, für Fernsprechvermittlungseinrichtungen, auf einfache Weise an den Kabelenden
mit Steckern versehen zu können, bestehen die einzelnen Adergruppen der Kabelseele aus einer Flachleitung, die durch Verseilung bzw. Torsion
zu einem Bündel geformt ist. Die Aderpaare (10 bis 14) jeder Flachleitung sind untereinander mittels flexibler Halteelemente (15) verbunden, die
einseitig mit den Aderpaaren verklebt oder verschweißt sind. Bei der Herstellung eines solchen Nachrichtenkabels werden die Aderpaare eines
Bündels zunächst längs der Mantellinie eines Zylinders geführt und in dieser Zuordnung mittels einer Haltewendel vorübergehend fixiert. Die
Haltewendel wird mit der Oberfläche der Aderpaare verklebt oder verschweißt und anschließend im gleichen Arbeitsgang zwischen zwei einander
benachbarten Aderpaaren aufgetrennt.
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